

Swiss-Chinese Rising Star Pianist 瑞士華裔鋼琴新星

Louis Schwizgebel

王思韻

HK RECITAL DEBUT!
香港獨奏首演

“★★★★★ A pianist with a profound gift.”
– *The Guardian*

25 April 2016

Monday 星期一 (8pm)

Concert Hall,
Hong Kong City Hall
香港大會堂音樂廳

\$480/\$280/\$180/\$80

Concert Sponsor



KOALA Securities Limited
樹熊證券有限公司

Supported by



A fundraising concert for the
Society for the Promotion of Hospice Care

善寧會慈善籌款音樂會

PR Partner



Media Partner



For various discounts & concert details, please visit
查詢購票優惠及音樂會詳情，請瀏覽

www.pphk.org

Swiss-Chinese Rising Star Pianist 瑞士華裔鋼琴新星

Louis Schwizgebel

王思韻



“The ranks of gifted young pianists must now include the Swiss-Chinese musician Louis Schwizgebel, not yet thirty and brimming with talent.” *Telerama*

「瑞士華裔音樂家王思韻從今起應該與年輕天才鋼琴家齊名。他雖未夠三十歲，但其天份已閃耀光芒」 法國週刊《電視全覽》

About Louis Schwizgebel

Born in Geneva in 1987, Swiss-Chinese pianist Louis Schwizgebel has been described as an “insightful musician” by the New York Times (May 2013) and “already one of the great masters of the piano” by Res Musica (July 2014). In 2012, he won second prize at the Leeds International Piano Competition and was a BBC New Generation Artist from 2013-2015. Since then, he has been concertizing around the globe and in 2014, made his BBC Proms debut with an electrifying televised performance. This is one Hong Kong debut you won't want to miss!

Programme

HAYDN Keyboard Sonata in C major, Hob.XVI:50, L.60

LISZT 12 Lieder von Franz Schubert, S.558:
 9. *Ständchen von Shakespeare*
 2. *Auf dem Wasser zu singen*
 3. *Du bist die Ruh*
 4. *Erlkönig*

SCHUBERT Piano Sonata in A minor, D.845, Op.42

About Premiere Performances

Premiere Performances brings the world's best performers of recitals and chamber music to Hong Kong. Our world class recitals, chamber music festival, outreach/education programmes and school concerts are distinguished by our drive to present the best to every audience and to make live music accessible to all. Premiere Performances was founded in 2007 and is a registered charity.

Internet Booking 網上購票

www.urbtix.hk / www.pphk.org

Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票

2111 5999

To enjoy exclusive offers and receive special benefits, email:
 享受獨家優惠，請即電郵致：ticketing@pphk.org

關於王思韻

瑞士華裔鋼琴家王思韻於1987年日內瓦出生，被紐約時報譽為「有啟發性的鋼琴家」及法國著名古典音樂網站評為「現今其中一位鋼琴大師」。王思韻2012年在里茲國際鋼琴比賽贏得第二名及被選為2013-2015英國BBC新世代藝術家。自此他展開了其遍佈全球的演藝事業，更於2014年在英國BBC逍遙音樂節中電視轉播其精彩絕倫的首演。這次香港首演，樂迷絕不能錯過！

<http://louisschwizgebelpiano.com/>

曲目

海頓	C大調鍵盤奏鳴曲
李斯特	十二首舒伯特的藝術歌曲 第九首－莎士比亞的小夜曲 第二首－水上吟 第三首－你在歇息 第四首－魔王
舒伯特	A小調鋼琴奏鳴曲

關於飛躍演奏香港

飛躍演奏香港為本地帶來環球頂尖音樂家，呈獻國際級室內樂和獨奏音樂會、室內樂音樂節、外展及教育活動和校園室內樂計劃等，我們致力讓所有人都可以親身感受優質的現場音樂演奏。飛躍演奏香港於2007年成立，是註冊慈善團體。

Ticketing Enquiries 票務查詢

3761 6661

Programme Enquiries 節目查詢

9545 6851 / info@pphk.org



Premiere Performances of Hong Kong



Tchaikovsky Competition
Cello Gold Medal Winner

Narek
Hakhnazaryan

柴可夫斯基國際音樂比賽大提琴金獎得主
哈特拿沙揚

10 May 2016

Tuesday 星期二 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall

Pre-eminent British Pianist

Stephen
Hough

超凡卓越的英國鋼琴家 霍夫

30 May 2016

Monday 星期一 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall

